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Voorgestelde agenda: 

In deze vergadering willen we met elkaar de belangrijkste punten uit dit rapport bespreken: 

- De ideeën op basis van de gebundelde ambitie. 
- De risico’s. 

De uitgangspunt voor het gesprek zijn: 

- Herbevestiging van de gezamenlijke ambitie op basis van het rapport. 
- Vaststelling van het kader voor uitvoering op basis van de gezamenlijk vastgestelde ambitie. 
- Suggesties voor facilitering van de uitvoering. 

 
Verslag/Besluiten: 
Het verslag is een mooi resultaat. Ambities zijn erg eensluidend, dus er is een gezamenlijk focus. 
De volgende stap naar een gezamenlijke uitvoeringspraktijk is complex. 
Langs de route van de 4 deelprojecten wil men het vervolg gestalte geven. 
 
Op basis de management samenvatting uit het rapport zijn langs de 4 deelprojecten de onderwerpen 
besproken: 

- Besparen/Bewustwording: 
o Ten aanzien van het ontbreken van recente informatie rond het in energie verbruik 

en opwek in Wijnjewoude en Opsterland is men van mening dat deze informatie bij 
netbeheerder Liander beschikbaar is. Dhr. Postma geeft aan dat de gemeente actie 
zal ondernemen richting Liander om recentere informatie (na 2017) van Opsterland 
te krijgen. 

o Benadering van het MKB gebeurd nu zowel vanuit de gemeente Opsterland als de 
provincie Fryslan en ook nog wel vanuit verschillende afdelingen Economische Zaken 
en Duurzaamheid. Samen met de ambtenaren gaan we kijken hoe we hier voor 
Wijnjewoude een gezamenlijke route kunnen uitwerken. WEN neemt het initiatief 
voor een startvergadering. Het gaat hierbij om bewustwording, besparing en 
“grootschalige” opwek op bedrijfsdaken. 

o Er ontstaat een idee om een video waarin de woningen van mevr. Poepjes en dhr. 
Postma aan een energiescan worden onderworpen door de energie adviseur van 
WEN, . Het idee hierachter is te starten bij de Gedeputeerde en 
Wethouder en in Wijnjewoude te eindigen. Dit zou verbonden moeten worden met 



het te realiseren provinciale team van energie coaches. (dit laatste is een actie van 
mevrouw Poepjes. 

- E-opwek: 
o Ontwikkeling van het zonnepark bij de rwzi loopt.  
o Grote daken in combinatie met agrariërs en MKB kwam ook naar voren in het vorige 

thema, hier gaan we kijken naar samenwerking waarbij WEN het initiatief neemt 
voor een startvergadering. 

- Groen gas opwek: 
Groen gas ontwikkeling is een delicaat project met veel potentie. De buurt is een belangrijke 
stakeholder in dit deelproject. In die relatie wil WEN op dit moment alleen optrekken met de 
buurt om de druk niet in een vroeg stadium teveel op te voeren. Het aanbod van mevrouw 
Poepjes om een rol te spelen bij de beïnvloeding van de omgeving wordt door WEN in dank 
aanvaard en zal te gelegener tijd zeker worden ingezet. 

- Continuïteit/Financiën: 
Aanwezigen zijn het over eens dat het WEN project gesteund moet worden. In navolging van 
de discussie over de status wordt de term icoonproject genoemd. De aanvraag voor 
Proeftuin Aardgasvrije wijken van het ministerie van BZK zal door de gemeente Opsterland 
opgepakt worden, waarbij Gasunie ook ondersteuning toezegt. 

 
Besluiten/Toezeggingen: 

- Dhr. Postma geeft aan dat de gemeente actie zal ondernemen richting Liander om recentere  
energie informatie (na 2017) van Opsterland en specifiek Wijnjewoude te krijgen. 

- Dhr. zal samen met WEN en Provinciale collega’s het concept voor een video rond 
energie scans uitwerken/afstemmen en inplannen. Dhr. zorgt voor de afstemming 
met Tjalling Reitsma. 

- Mevr. Poepjes zegt namens de Provincie Fryslân € 20.000 voor procesgeld toe ten behoeve 
van de continuïteit, waarbij zij wel de kanttekening plaatst dat ze van de andere stakeholders 
ook een bijdrage verwacht. De heer Postma is namens de gemeente ook positief over de 
voortzetting van de ondersteuning, maar geeft wel een “winstwaarschuwing” i.v.m. de 
financiële positie van de gemeente. Wordt vervolgd.  

- Mevr. Poepjes stelt het Statenjacht beschikbaar voor promotionele en/of netwerk 
activiteiten. 

- Mevr. zegt namens Gasunie toe te onderzoeken of de ondersteuning gecontinueerd 
kan worden. 

-   
Volgende vergadering: in december 2019 in Wijnjewoude waarbij ook een bezoek wordt gepland 
aan de voormalige rioolwaterzuivering. 
 




